
Protokoll fört vid styrelsemöte för U-schack den 16 december 1998 i
samhällighetslokalen, Flitiga Lisas väg 55 i Västerås.

Närvarande: Ordförande Gert Åkerman Christer Sandberg
Per-Åke Yngwén Mikael Didriksson
Per Hedlund Gun-Britt Sirén
Inbjuden André Nilsson

§ 1. Sammanträdet öppnas
Ordförande Gert hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2. Val av sekreterare
Styrelsen utsåg Gun-Britt Sirén till sekreterare.

§ 3. Godkännande av föredragslista
Styrelsen godkände föredragslistan.

§ 4. Godkännande av föregående protokoll
Styrelsen godkände föregående protokoll.

§ 5. Ekonomisk redogörelse
1.) Styrelsen gick igenom U-schacks ekonomi, ligger just nu på 30.000 plus.
2.) Styrelsen diskuterade olika idéer inför schackfyrans 20-års jubileum samt
vad evenemanget skulle kosta.
Beslut: Styrelsen beslutade att evenemanget får kosta 20.000, schackfyrans
kommitté ansvarar för planeringen och styrelsenvill ha en redovisning vad
kommittén har planerat. Evenemanget äger rum vid länsfinalen.
3.) U-schack har köpt streckkodsläsare som enligt information SSF ska betala.
Beslut: Schackfyran kommittén får i uppdrag att ta reda på vad som egentligen
gäller, vilken överenskommelse som finns samt ta fram papper om det finns.

§ 6. Per Hedlunds önskemål om byte av telefonutrustning
U-schack har tidigare inköpt en telefon till Per Hedlund som han har haft
problem med nästan hela tiden. Denna telefon har varit på lagning men felet
kvarstår. Per önskar inköpa en ny telefon.
Beslut: Per får köpa en ny telefon samt e-mailar till Telia för att berätta vilka
problem han har haft med telefonen.

§ 7. Rapporter Tävlingskommittén
Christer Sandberg rapporterade att alla kommuner utom Surahammar har haft
schackfyran. Surahammar ”står över” kommuntävlingen och går direkt till
semifinal.
Christer berättade om en ny bonusregel som man testat i Västerås under
schackfyran. Man får 1½ poäng istället för som tidigare 1 poäng i klasser där
eleverna understiger 30 elever. Slog lite fel. Västeråslag som borde gått vidare
åkte ut. Tävlingskommittén får fortsätta fundera hur man ska lösa detta på ett
smidigt sätt inför riksfinalen.
Tävlingskommittén har lite problem med Grand Prix. Arosmästerskapen var
endast för de som gick upp till årskurs 7 samtidigt som Blixt och Dunder var för
alla, dessutom med fler partier. De funderar på lösning.
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§ 7. Fortsättning på Rapport Tävlingskommittén
Det är en mycket dålig uppslutning på de olika tävlingarna runt om i länet. DM i
Arboga hade en mycket dålig uppslutning. Dessutom fick några som gått vidare
från DM till MM ej någon inbjudan. En lösning på detta problem skulle vara att
flytta DM-arrangemanget. En annan lösning skulle vara att någon från
tävlingskommittén deltar i tävlingarna.

§ 7b. Rapport Schackfyrankommittén
Per-Åke Yngwén rapporterade om förberedelserna inför läns/riksfinalen. Idéer
finns om rapportering/resultat via Internet både vid läns som riksfinalen ”on
line”.
Lilla Sportspegeln har visat ett litet intresse för schackfyran. En idé om att
eventuellt använda en del av de 20.000 som är avsatt för 20-års jubileumet till en
reklamfilm. Schackfyran får fortsätta planera inför 20-års jubileumet.

§ 8. Rapport Utbildningskommittén
Per Hedlund rapporterade från schacklägren. Hade en mycket brauppslutning
vid höstlovslägret (34 barn). En lite miss vid helglägret ”lucia” (endast 20 barn).
Inbjudan var något oklar, den missen är åtgärdad inför helglägret i januari.
André informerade om projekt länslag: Anser att vi har varit dåliga på att ta
hand om de ”duktiga” schackspelarna därför lägger de av. Därför drog
utbildningskommittén och André igång ett länslag där de som är duktiga ska
ingå. Meningen med länslaget är att stimulera och göra schack rolig så att de
”duktiga” ungdomarna stannar kvar inom schackverksamheten.
André gjorde en förfrågan hos U-schacks styrelse om det finns intresse att
fortsätta med länslag efter det att projektpengarna är slut. Styrelsen tycker att det
är ett bra initiativ och att det är vettigt att försöka fortsätta med länslaget. Bör ha
utrymme i nästa års budget.
Styrelsen anser att det är klubbarna/ledarna som ska informera och ”puffa” för
våra läger.
Andrés träningsmaterial. André har jobbat/jobbar på träningsmaterial till sin
grupp. Han anser att det inte finns tillräckligt bra material för de som är lite
”duktigare”. Han kommer inte att lämna ifrån sig det gratis. André tog upp med
styrelsen om det finns intresse att köpa in detta material.
Beslut: Styrelsen är inte helt negativ till detta. Materialet skulle kosta någonting
mellan 10.000 – 20.000 beroende på om det var material för ett år eller två år.
Inköp av material tas upp vid nästa möte.

§ 9. Rapport Material
Gert fick in material för tävling till kopiering/utskick från Christer
(Västeråsdraget, skollags-DM, Fyrmästaren, Valskog) alla papper hade inte
kommit men Christer skulle vidarebefordra till Gert. Per överlämnade inbjudan
till lägren (helgläger, sportlovsläger och springarläger).

§ 10. Rapport inför sommarläger
Per rapporterade om det pågående förberedelserna inför1999-års sommarläger.
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§ 11. Övriga frågor
Det kom en undran på vilka som fått guldkungar. Christer skulle ta reda på det
inför schackfyran.
Styrelsen beslutade att alla som ingår i styrelsen ska ha protokoll/utskick
hemskickade med utskicket. De som ingår i styrelsen och ska ha protokoll
är:Gert Åkerman Västerås, Åke Lindén Västerås, Roger Andersson Virsbo, Per
Hedlund Virsbo, Johan Nordebrink Västerås, Per-Åke Yngwén Götlunda,
Rasmus Myklebust Västerås, Mikael Didriksson Virsbo, Fredrik Juhlin Fagersta,
Christina Einarsdotter Västerås, Christer Sandberg Västerås, Berndt Holmqvist
Västerås, Gun-Britt Sirén Fagersta.
Om det sker förändringar i adresslistan ska dessa ändringar göras direkt till
Christer. Inte via Åke Lindén som tidigare.

§ 12. Nytt möte och avslutning
Nytt möte är 20 maj 1999 klockan18.oo i Västerås.
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Ordförande Sekreterare
Gert Åkerman Gun-Britt Sirén


